
 
EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ
ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΝΥΣΟΥ
ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ

Αριθ. Απόφασης    3  7  /2023  

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

Από το πρακτικό της  8ης/18.07.2023  συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας  Ζωής του Δήμου
Διονύσου.
Σήμερα  την  24η  Αυγούστου  2023 ημέρα Πέμτη  και  ώρα 9.30 η  Επιτροπή  Ποιότητας  Ζωής
συνήλθε σε Τακτική Συνεδρίαση, η οποία πραγματοποιήθηκε  δια ζώσης σύμφωνα με τα άρθρα 11
& 23 παρ.1 του Ν. 5043/23 από την αίθουσα συνεδριάσεων του Δήμου, κατόπιν της υπ’ αριθμ.
27361/18-8-23 πρόσκλησης  του  κ.  Φωτάκη  Ιωάννη,  Αντιδημάρχου  Στρατηγικού  Χωροταξικου
Σχεδιασμού & Υποδομών & Προέδρου Ποιότητας Ζωής, που δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε νόμιμα
στα μέλη, για συζήτηση και λήψη απόφασης στα παρακάτω θέματα ημερήσιας διάταξης:

Ενημερώσεις- Ανακοινώσεις 

ΘΕΜΑ 1  ο  :  Λήψη Απόφασης για την έκφραση γνώμης επί της Μελέτης Περιβαλλοντολογικών 
Επιπτώσεων που αναφέρεται στο έργο της δημιουργίας τεσσάρων λατομείων μαρμάρου στους  
χώρους ΛΧ1, ΛΧ2, ΛΧ3 και ΛΧ4, στη θέση Βαθειά Χούνη Άνω Ραπεντώσας της Δ.Κ. Διονύσου.

ΘΕΜΑ 2  ο  :   Λήψη Απόφασης για τις ενέργειες κατά της δημιουργίας λατομείων στο Πεντελικό όρος.  

ΘΕΜΑ   3  ο  :  «Λήψη απόφασης περί της συναίνεσης του Δήμου για τη διόρθωση των στοιχείων του Εθνι-
κού Κτηματολογίου στην οδό Ξενοφώντος της Δ.Κ Αγ. Στεφάνου.              

Αφού  διαπιστώθηκε  νόμιμη  απαρτία,  δηλαδή  σε  σύνολο  (9)  μελών  βρέθηκαν  παρόντα  τα
παρακάτω (6) μέλη:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ
1. Φωτάκης Ιωάννης 1. Φώτος Βασίλειος
2. Ράικος Δημήτριος 2.Ουσταμπασίδης Σταύρος 
3.Κόκκαλης Εμμανουήλ
4.Κριεμάδης Στέφανος
5. Κουριδάκης Κωνσταντίνος

3. Πέππα Αγγελική
4.Παπαβασιλείου Χρήστος



Τα πρακτικά τηρήθηκαν από την κα  Τριανταφύλλου Ευτυχία Διοικητικό υπάλληλο του  Δήμου 
Διονύσου.

                                        

ΘΕΜΑ 2  ο  :   Λήψη Απόφασης για τις ενέργειες κατά της δημιουργίας λατομείων στο Πεντελικό όρος.  

Ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος την εισήγησή του, που έχει ως εξής: 

Όλοι  συμφωνούμε  ότι  η  επαναλαμβανόμενη  προσπάθεια  των  επιχειρηματικών  συμφερόντων  να
εγκαταστήσουν νέα λατομεία στο Πεντελικό, δεν συνιστά μόνον τεράστιο πρόβλημα για το Διόνυσο και την
ευρύτερη περιοχή του Δήμου μας, αλλά και για ολόκληρο το Λεκανοπέδιο, επειδή πλήττεται και μάλιστα
βάναυσα, το ιστορικό όρος, που αποτελεί βασικό πνεύμονα ζωής για τις περιοχές του. 
Αυτή  η  προσπάθεια  η  οποία  όπως  θα  αποδειχθεί  δεν  είναι  και  νόμιμη,  πρέπει  πάση  θυσία  να
αποτραπεί, γιατί σε αντίθετη περίπτωση θα πρόκειται για ένα ανοσιούργημα.

Θεωρούμε ότι τα βήματα που πρέπει να ακολουθηθούν, είναι τα εξής:

 Άμεση υλοποίηση του  ήδη διατυπωμένου  αιτήματος  του  Δήμου,  για  άμεση συνάντηση,  με τη
σημερινή ηγεσία του Υπουργείου Περιβάλλοντος & Ενέργειας και συγκεκριμένα προς τον Υπουργό
κ. Θ. Σκυλακάκη, τους αρμόδιους Υφυπουργούς καθώς και υπηρεσιακούς παράγοντες. 

 Κατά την συνάντηση θα ζητηθεί η υλοποίηση, το συντομότερο δυνατόν, της πρόσφατης δέσμευσης
του π. Υπουργού ΥΠΕΝ κ. Κ. Σκρέκα στη Βουλή κατά την συζήτηση του Σχεδίου Νόμου για τον
εκσυγχρονισμό της περιβαλλοντικής νομοθεσίας, για τη θεσμοθέτηση μεταβατικής διάταξης που
δεν  θα  επιτρέπει  ούτε  καν  την  υποβολή  αιτημάτων  για  αδειοδότηση  ερευνών  για  λατομεία
μαρμάρου στο Πεντελικό Όρος, αφού ούτως ή άλλως η εκμετάλλευση των καθίσταται αδύνατη
σύμφωνα  με  τις  προβλέψεις  του  Ρυθμιστικού  Σχεδίου  της  Αττικής  (Ν.4277/2014)  και  του
Αρχαιολογικού Νόμου 3028/2002 (ΦΕΚ Α’ 153).

 Υλοποίηση  του  αιτήματος  του  ήδη  διατυπωμένου  αιτήματος  για  άμεση  συνάντηση,  προς  την
Υπουργό Πολιτισμού κ. Μενδώνη, για την έμπρακτη όπως και την προηγούμενη φορά, υλοποίηση
της δέσμευσης της στη Βουλή της 12/10/2021, σε απάντηση βουλευτών, ότι ΄΄η όποια συζήτηση
για  λειτουργία  ή  επαναλειτουργία  λατομείων  καθίσταται  απολύτως  ανυπόστατη  και
απαγορευτική΄΄, αλλά και σε συνέχεια της υπ΄αριθμ. 297877/22-3-2022 απορριπτικής Απόφασης
του ΚΑΣ, σε ότι αφορά τη ΜΠΕ για τον ΛΧ1.

 Άμεση ενημέρωση και ταυτόχρονη διατύπωση αιτήματος για ενεργοποίηση με κάθε τρόπο, όλων
των  πολιτικών  κομμάτων,  τόσο  κεντρικά  μέσω  των  υπευθύνων  κοινοβουλευτικών  Τομέων
Περιβάλλοντος,  όσο  και  τοπικά  μέσω  των  τοπικών  οργανώσεων  των  και  των  Βουλευτών
Ανατολικής  Αττικής,  με σκοπό την  διατύπωση ερωτήσεων,  με περιεχόμενο την  υλοποίηση του
αιτήματος του Δήμου για την παραπάνω μεταβατική διάταξη και γενικά την αποτροπή αυτής της
εγκληματικής για το περιβάλλον του Λεκανοπεδίου, επιλογής.

 Διατύπωση αιτήματος για συνάντηση με τον Πρωθυπουργό.



 Άμεση συνάντηση με αρμόδιο Αντιπεριφερειάρχη καθώς και αρμόδιους Υπηρεσιακούς παράγοντες
της Περιφέρειας Αττικής.

 Παράλληλες ενέργειες  συντονισμού με τους γειτονικούς Δήμους Κηφισιάς και Πεντέλης καθώς και
την Περιφέρεια Αττικής.

 Παραστάσεις προς όλες τις αρμόδιες Υπηρεσίες, Αρχαιολογικές, Δασαρχείο, ΠΕ.ΧΩ.

 Την συνεδρίαση περί  το τέλος Αυγούστου,  όλων των Συλλογικών οργάνων του Δήμου (Τοπικά
Συμβούλια,  Επιτροπή  Ποιότητας  Ζωής  και  Δημοτικό  Συμβούλιο)  και  κατ΄  επέκταση  του
Περιφερειακού Συμβουλίου, για την κατ΄ αρχήν λήψη των αυτονόητων απορριπτικών αποφάσεων,
αλλά και όσων απαιτηθούν για ενέργειες κλιμάκωσης του αγώνα κατά των επίμαχων λατομείων
(ενδεικτικά:  Παράσταση  διαμαρτυρίας  στο  Υπουργείο,  αίτημα  συνάντησης  με  Πρωθυπουργό,
κινητοποίηση κατοίκων, κλπ).

 Παράλληλες ενέργειες για την κατάλληλη νομοτεχνική επεξεργασία της κατατεθείσας ΜΠΕ από
ειδικούς επιστήμονες, με σκοπό την αποκάλυψη της πληθώρας των αντιφάσεων της και την εκ
νέου απόρριψή της.

 Την αξιοποίηση των Διονυσίων αλλά και κάθε άλλης εκδήλωσης από εδώ και πέρα, με έμφαση
αυτές που αφορούν την έναρξη της νέας σχολικής περιόδου, στον αγώνα κατά των λατομείων στο
Πεντελικό, με στόχο τη ενεργοποίηση της τοπικής κοινωνίας και την μαζική συλλογή υπογραφών.

 Ενεργοποίηση της τοπικής κοινωνίας, μέσα από τους Συλλογικούς Φορείς.

 Την δέσμευση των Παρατάξεων, ότι το θέμα αυτό, προγραμματικά, θα τύχει προτεραιότητας.

 Την τοποθέτηση και πάλι αεροπανό και την έκδοση φυλλαδίων.

Σε κάθε περίπτωση ανάλογα με την εξέλιξη, ο αγώνας θα κλιμακώνεται, με ενέργειες όπως αυτές της
πρώτης προσπάθειας  των επιχειρηματικών συμφερόντων. Η προσπάθεια μας θα πάει μέχρι τέλους,
διατρανώνοντας  με τον πλέον  κατηγορηματικό  τρόπο,  ότι  το Πεντελικό όρος είναι  και  θα παραμείνει
πνεύμονας ζωής για ολόκληρη την Αττική, με μόνη αποδεκτή επιλογή την ανάπλασή του για πολιτιστικές,
αθλητικές ή αντίστοιχες δράσεις.

Στον αγώνα αυτό δεν χωρούν παραταξιακές λογικές. Μας ενώνει το συμφέρον του τόπου.

Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής αφού έλαβε υπόψη:

1. Την ως άνω εισήγηση του Προέδρου της ΕΠΖ

2. Τις διατάξεις του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης
Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης» (ΦΕΚ 87/Α’/2010)

3. Τα  άρθρα  79  &  82  του  Ν.3463/2006  «Κύρωση  του  Κώδικα  Δήμων  &  Κοινοτήτων»  (ΦΕΚ
114/Α’/08-06-2006).



4. Τις  τοποθετήσεις  και  επισημάνσεις  των  μελών,  κατά  την  διαλογική  συζήτηση,  που
επακολούθησε.

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ
 

Να εγκρίνει τις παρακάτω ενέργειες: 

 Άμεση υλοποίηση του  ήδη διατυπωμένου  αιτήματος  του  Δήμου,  για  άμεση συνάντηση,  με τη
σημερινή ηγεσία του Υπουργείου Περιβάλλοντος & Ενέργειας και συγκεκριμένα προς τον Υπουργό
κ. Θ. Σκυλακάκη, τους αρμόδιους Υφυπουργούς καθώς και υπηρεσιακούς παράγοντες. 

 Κατά την συνάντηση θα ζητηθεί η υλοποίηση, το συντομότερο δυνατόν, της πρόσφατης δέσμευσης
του π. Υπουργού ΥΠΕΝ κ. Κ. Σκρέκα στη Βουλή κατά την συζήτηση του Σχεδίου Νόμου για τον
εκσυγχρονισμό της περιβαλλοντικής νομοθεσίας, για τη θεσμοθέτηση μεταβατικής διάταξης που
δεν  θα  επιτρέπει  ούτε  καν  την  υποβολή  αιτημάτων  για  αδειοδότηση  ερευνών  για  λατομεία
μαρμάρου στο Πεντελικό Όρος, αφού ούτως ή άλλως η εκμετάλλευση των καθίσταται αδύνατη
σύμφωνα  με  τις  προβλέψεις  του  Ρυθμιστικού  Σχεδίου  της  Αττικής  (Ν.4277/2014)  και  του
Αρχαιολογικού Νόμου 3028/2002 (ΦΕΚ Α’ 153).

 Υλοποίηση  του  αιτήματος  του  ήδη  διατυπωμένου  αιτήματος  για  άμεση  συνάντηση,  προς  την
Υπουργό Πολιτισμού κ. Μενδώνη, για την έμπρακτη όπως και την προηγούμενη φορά, υλοποίηση
της δέσμευσης της στη Βουλή της 12/10/2021, σε απάντηση βουλευτών, ότι ΄΄η όποια συζήτηση
για  λειτουργία  ή  επαναλειτουργία  λατομείων  καθίσταται  απολύτως  ανυπόστατη  και
απαγορευτική΄΄, αλλά και σε συνέχεια της υπ΄αριθμ. 297877/22-3-2022 απορριπτικής Απόφασης
του ΚΑΣ, σε ότι αφορά τη ΜΠΕ για τον ΛΧ1.

 Άμεση ενημέρωση και ταυτόχρονη διατύπωση αιτήματος για ενεργοποίηση με κάθε τρόπο, όλων
των  πολιτικών  κομμάτων,  τόσο  κεντρικά  μέσω  των  υπευθύνων  κοινοβουλευτικών  Τομέων
Περιβάλλοντος,  όσο  και  τοπικά  μέσω  των  τοπικών  οργανώσεων  των  και  των  Βουλευτών
Ανατολικής  Αττικής,  με σκοπό την  διατύπωση ερωτήσεων,  με περιεχόμενο την  υλοποίηση του
αιτήματος του Δήμου για την παραπάνω μεταβατική διάταξη και γενικά την αποτροπή αυτής της
εγκληματικής για το περιβάλλον του Λεκανοπεδίου, επιλογής.

 Διατύπωση αιτήματος για συνάντηση με τον Πρωθυπουργό.

 Άμεση συνάντηση με αρμόδιο Αντιπεριφερειάρχη καθώς και αρμόδιους Υπηρεσιακούς παράγοντες
της Περιφέρειας Αττικής.

 Παράλληλες ενέργειες  συντονισμού με τους γειτονικούς Δήμους Κηφισιάς και Πεντέλης καθώς και
την Περιφέρεια Αττικής.

 Παραστάσεις προς όλες τις αρμόδιες Υπηρεσίες, Αρχαιολογικές, Δασαρχείο, ΠΕ.ΧΩ.



 Την συνεδρίαση περί  το τέλος Αυγούστου,  όλων των Συλλογικών οργάνων του Δήμου (Τοπικά
Συμβούλια,  Επιτροπή  Ποιότητας  Ζωής  και  Δημοτικό  Συμβούλιο)  και  κατ΄  επέκταση  του
Περιφερειακού Συμβουλίου, για την κατ΄ αρχήν λήψη των αυτονόητων απορριπτικών αποφάσεων,
αλλά και όσων απαιτηθούν για ενέργειες κλιμάκωσης του αγώνα κατά των επίμαχων λατομείων
(ενδεικτικά:  Παράσταση  διαμαρτυρίας  στο  Υπουργείο,  αίτημα  συνάντησης  με  Πρωθυπουργό,
κινητοποίηση κατοίκων, κλπ).

 Παράλληλες ενέργειες για την κατάλληλη νομοτεχνική επεξεργασία της κατατεθείσας ΜΠΕ από
ειδικούς επιστήμονες, με σκοπό την αποκάλυψη της πληθώρας των αντιφάσεων της και την εκ
νέου απόρριψή της.

 Την αξιοποίηση των Διονυσίων αλλά και κάθε άλλης εκδήλωσης από εδώ και πέρα, με έμφαση
αυτές που αφορούν την έναρξη της νέας σχολικής περιόδου, στον αγώνα κατά των λατομείων στο
Πεντελικό, με στόχο τη ενεργοποίηση της τοπικής κοινωνίας και την μαζική συλλογή υπογραφών.

 Ενεργοποίηση της τοπικής κοινωνίας, μέσα από τους Συλλογικούς Φορείς.

 Την δέσμευση των Παρατάξεων, ότι το θέμα αυτό, προγραμματικά, θα τύχει προτεραιότητας.

 Την τοποθέτηση και πάλι αεροπανό και την έκδοση φυλλαδίων.

Σε κάθε περίπτωση ανάλογα με την εξέλιξη, ο αγώνας θα κλιμακώνεται, με ενέργειες όπως αυτές της
πρώτης προσπάθειας  των επιχειρηματικών συμφερόντων. Η προσπάθεια μας θα πάει μέχρι τέλους,
διατρανώνοντας  με τον πλέον  κατηγορηματικό  τρόπο,  ότι  το Πεντελικό όρος είναι  και  θα παραμείνει
πνεύμονας ζωής για ολόκληρη την Αττική, με μόνη αποδεκτή επιλογή την ανάπλασή του για πολιτιστικές,
αθλητικές ή αντίστοιχες δράσεις.

Στον αγώνα αυτό δεν χωρούν παραταξιακές λογικές. Μας ενώνει το συμφέρον του τόπου.

Η Απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό    37/2023.

Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως :

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                       ΤΑ ΜΕΛΗ
                                                                                                       Ράικος Δημήτριος
                                                                           

Φωτάκης Ιωάννης                                                                                    Κόκκαλης Εμμανουήλ
 

Κριεμάδης Στέφανος 
                                                                           Κουριδάκης Κωνσταντίνος            


